
Vraag

Capaciteitsgebrek bij handhaving door politie en boa’s bij handhaving vuurwerkverbod. Dit

stond zelfs landelijk in alle media. Echter bij de handhaving van de corona maatregelen kon

er ineens opgeschaald worden door zowel politie als boa. Hoe is dit mogelijk en waar is deze

extra inzet ineens vandaan gehaald.

Antwoord

Zowel de handhaving van de Corona als de handhaving van het vuurwerkverbod is gedaan binnen de 

bestaande capaciteit en middelen. Echter als het gaat over de handhaving op de coronaregels 

konden niet enkel de politie en de boa’s worden ingezet maar ook gemeentelijke bouw- en 

milieutoezichthouders waardoor het leek dat er meer capaciteit beschikbaar was. In Weert hebben 

de bouw- en milieutoezichthouders in de begin periode beperkt de boa’s en de politie ondersteund. 

Dit was niet mogelijk voor de handhaving van het vuurwerkverbod. Mocht dit wel het geval zijn is 

het de vraag of je deze medewerkers daarvoor wil inzetten, gezien de gevaarzetting. Echter aan deze 

vraag zijn wij niet toegekomen.


